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ÁاواسطÁتاÁآزادیÁورزشگاه
سالÁآیندهÁآمادهÁمیÁشود

 مدیرعامل شرکت توسعه و نگهداری اماکن ورزشی 
گفت: پروژه بازسازی ورزشگاه آزادی تا اواسط سال آینده 

به پایان خواهد رسید.
حاشیه  در  ثابت قدم  محمدعلی  ایمنا،  گزارش  به   
مراسم کلنگ زنی کمپ تیم ملی هندبال، درباره اینکه 
بسیاری از فدراسیون ها پس از احداث سالن با مشکلات 
عمده  بخش  کرد:  اظهار  بوده اند،  روبه رو  عدیده ای 
مشکلات قبلی به این دلیل است که سیر استصوابی و 
قانونی آن طی نشده بود. فدراسیون ها یک نهاد عمومی 
غیردولتی هستند و زمانی که قرار است یک واگذاری 
برای بهره برداری از آن ها صورت گیرد، باید در همان 
قالب انجام شود. مالکیت به لحاظ انتقال اسناد رسمی 
هیچ وقت انجام نمی شود؛ چون رابطه بین حقوق دولتی 
و نهادهای عمومی غیردولتی معنادار نیست، ما امروز در 
راستای همین موضوع و در قالب قراردادهای واگذاری 
بهره برداری بلندمدت که سیر استصوابی آن در حال انجام 
است، برای فدراسیون هندبال واگذاری انجام می دهیم. 
سیر استصوابی در پاره ای از اوقات ۱۱ مورد و در پاره ای 
نیز ۱۸ مورد دارد. ما می توانیم سیر استصوابی بالای ۲۰ 
سال را برای فدراسیون ها در نظر بگیریم و آن ها هم این 
مسیر را طی می کنند، این موضوع در مجمع شرکت و 
هیئت وزیران هم مطرح خواهد شد. او درباره ادامه فرایند 
بازسازی ورزشگاه آزادی تصریح کرد: عملیات ضلع غربی 
ورزشگاه به پایان رسیده، البته ایراداتی وجود داشت که 
پیمانکار  از  را  کارگاه  هنوز  ما  شود،  اصلاح  است  قرار 
تحویل نگرفته ایم. برای ایراداتی که وجود داشته است از 
مردم عذرخواهی می کنیم. ما این مسیر را طی می کنیم که 
ابتدا ایرادات ضلع غربی برطرف شود، حدود ۳۰ درصد کار 
انجام شده است. باقی مانده کار اواسط سال بعد مشروط بر 
اینکه دولت هم منابع را تأمین کند، انجام خواهد شد، ما 
دراین خصوص دچار مشکلاتی هستیم. امیدوارم بتوانیم با 
همان سرعتی که در ضلع غربی صورت پیش رفتیم، کار 
را در دوره وزارت دنیامالی هم پیش ببریم. او در پاسخ به 
این سؤال که آیا پس از پایان لیگ کار بازسازی به سرعت 
انجام می شود؟ گفت: ما اکنون هم در حال انجام کارهای 
در  کارگاهی  جلسه  دوشنبه صبح  هر  اجرایی هستیم. 
محیط ورزشگاه داریم. ورزشگاه آزادی برای ما آن قدر 
اهمیت دارد که خود من هفته ای یک بار حضور فیزیکی 
در آن دارم تا کار را با حساسیت بیشتری انجام دهیم و 
زودتر به پایان برسد. مدیرعامل شرکت توسعه و نگهداری 
اماکن ورزشی درباره رضایت از بازسازی ۳۰ درصدی و 
اینکه مهدی طارمی انتقاداتی دراین خصوص داشته است، 
خاطرنشان کرد: من صحبت های ایشان را مرتبط با مقوله 
رفع ایرادات نمی دانستم، گرچه ایرادات باید برطرف شود. 
ما نزدیک به ۴۰۰ ایراد جزئی داریم. اشکالاتی که وجود 
دارد این است که ما در زمانی که تحویل موقت داشتیم در 
حال بهره برداری هستیم، البته تصمیم درستی است، چون 
اگر این کار را نمی کردیم بسیاری از بازی های تیم ملی و 
بزرگ انجام نمی شد، به هرحال این موضوع برای کشور 
آورده بیشتری داشت، گرچه شاید نقدهایی هم صورت 
بگیرد، ما باید بپذیریم حتی اگر موضوع به طور مستقیم 

به ما مرتبط نباشد.

ÁساختÁبودجهÁسومÁیکÁ
کمپÁهندبالÁآمادهÁاست

 معاون توسعه مدیریت و منابع وزارت ورزش گفت: 
بودجه موضوع قابل پیش بینی است و انحراف ۱۰ درصدی 
توجیه دارد و تلاش ما این است که بودجه دقیق بسته 
شود زیرا فدراسیون ها بر اساس بودجه ما برنامه ریزی 

می کنند.
 به گزارش ایرنا، مناف هاشمی در مراسم کلنگ زنی 
اظهار  انقلاب،  باشگاه  در  ملی هندبال  تیم های  کمپ 
داشت: از همکاران و ریاست شرکت توسعه تشکر می کنم 
مراسم  این  امروز  تا  دادند  هم  دست به دست  همه  که 
کلنگ زنی که یکی از آرزوهای جامعه هندبال بوده، برگزار 
شود. فدراسیون به تنهایی نمی توانست این کار را انجام 
دهد؛ اما با هماهنگی خوب برای طرح صحیح موضوع، 
اقناعات لازم را برای وزارت ورزش و حامیان مالی به 
وجود آورد. او افزود: ساخت این مجموعه را دوستان برای 
سه سال پیش بینی کردند. شاید زودتر هم به نتیجه برسند. 
فدراسیون هم آمادگی لازم را دارد تا با بودجه ای که دارند 
کار را آغاز کنند. وزارت ورزش کنار هندبال هست و از آنها 
حمایت می کند و احمد دنیامالی یک یا دو حامی مالی را 
معرفی کرده است. برای سه سال به اندازه یک سوم منابع 
پیش بینی شده است. نمی گذاریم علیرضا پاکدل رئیس 
فدراسیون هندبال تنها بماند و می خواهیم در این کار 
بزرگ مشارکت داشته باشیم؛ زیرا هندبال می تواند جایگاه 
خود را در آسیا به عنوان یک رشته مدال آور در بازی های 
آسیایی و با کسب سهمیه المپیک پیدا کند. با حمایت 
وزارت ورزش و کمیته ملی المپیک و برخی از دوستان 
مجلس در کنار هندبال هستیم تا این کار در زمان خود 
اتفاق بیفتد. معاون توسعه مدیریت و منابع وزارت ورزش 
ریاست فدراسیون  بااراده و تلاشی که در  عنوان کرد: 
می بینم و پیش بینی منابع اولیه، نمی پذیرم که این طرح 
بماند.  ناتمام  آزادی  ورزشگاه  در  طرح ها  برخی  مانند 
یک سوم منابع آماده است و امیدوارم مشمول آن مباحث 
نشود. سلیقه مدیرانی که می آیند مهم است. آرزوی من 
و دنیامالی این است که ۲۰ فدراسیونی که کمپ ندارند، 
پاکدل  کنار  در  ما هم  و  کنیم  ایجاد  آنها کمپ  برای 
هستیم. برای ۲ هزار و ۵۰۰ متر پروژه هندبال حدود ۱۰۰ 
میلیارد و خورده ای منابع هست و اگر دوستان همت کنند 
دوساله این پروژه تمام می شود. شک نکنید که یک سوم 
از ۱۰۰ میلیارد این کمپ را وزارت، یک سوم را حامی 
مالی و یک سوم را فدراسیون هندبال پرداخت خواهد کرد.

 

امیرحسین احتشامی
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 كارترون ناخدای چيره دست سپاهان

 سـرمربی تیـم ملی کاراتـه بانوان، گفـت: کم ترین حق 
کاراتـه ایـران باوجـود افتخارآفرینـی در ورزش ایـران، 

داشـتن محـل اختصاصی تمرین اسـت.
 پـگاه زنگنـه در گفت وگـو بـا ایسـنا، دربـاره شـرایط 
تیـم ملـی کاراته بانـوان، اظهار کـرد: در حـال برگزاری 
پنجمیـن اردوی تیـم ملی بـرای حضـور در رقابت های 

قهرمانی آسـیا در ازبکسـتان هسـتیم. 
تا دهم اردیبهشـت تمرینات استقامتی و قدرتی را دنبال 
می کنیـم و پـس از آن به سـمت نقطـه اوج کاراته کاها 
بـرای حضور در مسـابقات حرکت می کنیم تا ان شـاءالله 
در قهرمانی آسـیا عملکرد خوبی را از ملی پوشـان شـاهد 

باشیم. 
او دربـاره اهـداف کادر فنـی تیـم ملـی در رقابت هـای 
قهرمانـی آسـیا و هم چنیـن مسـابقات جهانـی، گفـت: 
جهانـی  فدراسـیون  طـرف  از  سـهمیه  کسـب  رونـد 
اعـلام شـده کـه بر اسـاس آن یک راه از طریق کسـب 
سـهمیه رنکینـگ اسـت، روش دیگر بـه نفـرات اول و 
دوم قهرمانـی آسـیا و نفر سـوم مشـترک بازنـده به نفر 
اول ایـن مسـابقات اسـت و در نهایت آخرین مسـیر نیز 
مسـابقات کسـب سـهمیه پاریـس اسـت تـا در نهایـت 
۳۲ نفـر برتـر بـرای مسـابقات قهرمانی جهـان در مصر 

شـوند. انتخاب 
 سـرمربی تیم ملی کاراته بانوان خاطرنشـان کرد: بحث 
کسـب سـهمیه از طریـق قـاره ای نیز باعث حساسـیت 
زیـاد ایـن رقابت ها شـده و کشـورهای آسـیایی با همه 

تـوان پا بـه ایـن رویـداد می گذارند.
 کاراته آسـیا رشـد زیادی داشـته کمااینکه در مسـابقات 
ایـران و ژاپـن  پریمیـر لیـگ پاریـس، تیـم دختـران 

مشـترکاً در بخـش کومیتـه اول شـدند.
 در رقابت هـای هانگـژو نیز ژاپن و ایـران بهترین نتایج 
را داشـتند و عناویـن قهرمانـی و نایب قهرمانـی بـه این 
دو تیم رسـید. بنابراین قدرت کاراته کشـورهای آسیایی 
قابل توجـه اسـت. بـا ایـن اوصـاف باید گفت مسـابقات 
قهرمانـی آسـیا کم تـر از قهرمانی جهان نیسـت و نباید 

رقیبـان را دسـت کم بگیریم. 
تمـام تلاشـمان را می کنیـم تـا بهترین نتایج را کسـب 
کنیـم. زنگنه ادامـه داد: کادر فنی تیـم ملی تمام تلاش 
خـود را بـرای کمـک بـه بچه هـا می کند تـا بیش ترین 
سـهمیه مسـابقات جهانی را در مسـابقات قهرمانی آسیا 

کسـب کنند.
 او دربـاره حمایت هـای فدراسـیون از تیـم ملـی کاراتـه 
بانـوان نیـز گفـت: معتقـدم همیشـه بایـد کار خـوب را 
بگوییـم، چـه بـا فدراسـیون همکاری داشـته باشـیم یا 
نداشـته باشـیم. نمی توانیم از حمایت های فدراسـیون و 

شـرایط خوبـی کـه داشـته ایم چشم پوشـی کنیم. 
یکـی از دلایلـی کـه کاراتـه کاهـای مـا این شـرایط را 
پیـدا کردنـد این بود کـه باتوجه به رنکینگی که داشـتند 
در ۲ مرحلـه لیـگ جهانـی بدون دغدغه شـرکت کردند 

و ایـن موضوع مهمی اسـت.
 ایـن اتفـاق باعث شـده اعتمادبه نفس بچه هـا بالا برود 

و هـم این که عملکرد آن ها را بسـنجیم. 
کـرد:  تصریـح  بانـوان،  کاراتـه  ملـی  تیـم  سـرمربی 
هم چنیـن حضـور در این مسـابقات باعث شـد شـانس 
کسـب سـهمیه از طریـق رنکینـگ را نیـز بـه دسـت 

بیاوربـم. 
حضـور در ایـن رقابت هـا یـک میـدان تدارکاتـی خوب 
قبـل از قهرمانی آسـیا بـود و کمک زیادی بـه تیم ملی 
بانـوان کـرد. زنگنه درباره میانیگین سـنی مناسـب تیم 
ملـی بانـوان، گفـت: اکثـر ملی پوشـان ۲۲ یـا ۲۳سـاله 

. هستند
 سـارا بهمنیـار ۲۵سـاله و مبینـا حیـدری نیـز ۳۲سـاله 
اسـت. عمـلًا بـه جـز یـک نفـر میانگیـن بچه هـای ما 
۲۳ سـال اسـت. مبینا حیـدری نیز تجربه بالایـی دارد و 
از تجربیـات او اسـتفاده می کنیـم. کاپیتـان تیم ملی نیز 

سـارا بهمنیار اسـت. 
سـرمربی تیم ملی کاراتـه بانوان، درباره نحـوه برگزاری 

رقابت هـای انتخابـی تیـم ملی نیـز گفت: اولیـن مرحله 
انتخابـی تیـم ملـی، مسـابقات قهرمانـی کشـور بـود. 
تفـاوت آن بـا سـال های گذشـته ایـن بـود کـه تمـام 
ملی پوشـان مـا بـدون هیچ چشم پوشـی در آن شـرکت 

کردند.
پـس از آن نفرات اول و دوم و سـوم مشـترک به همراه 
یـک نفر منتخـب کادر فنـی وارد اردوها شـدند. باز هم 
یـک انتخابی دیگـر به عنوان مرحله دوم برگزار شـد که 
فقط نفرات اول قهرمانی کشـور در آن شـرکت نکردند. 
مرحلـه نهایـی نیـز اردوی قبلی بـود که ۳ نفـر برتر هر 
وزن به صـورت دوره ای به صـورت رفت وبرگشـت رقابت 
کردنـد و در نهایـت نفـرات اول به عنـوان ملی پوشـان 

ایران در قهرمانی آسـیا انتخاب شـدند.
 در بخـش تیمـی هم ۳ نفر برتـر اوزان انفرادی شـامل 
سـارا بهمنیـار، فاطمـه سـعادتی و آتوسـا گلشـاد نـژاد 
انتخـاب شـدند. هم چنیـن بـر اسـاس تشـخیص کادر 
فنـی، مبینـا حیـدری و معصومـه محسـنیان باتوجه بـه 
عملکـرد و سـوابق گذشـته و تجربـه ای کـه در بخـش 

تیمـی داشـتند بـه کومیتـه تیمـی اضافه شـدند. 
زنگنـه بـا تأکیـد بـر ایـن کـه سـعی کـرده انتخـاب 
ملی پوشـان بـر مبنای عدالـت باشـد، اظهار کـرد: تمام 
تلاشـم در تمـام حیطه هـای زندگـی این اسـت که خدا 

را در نظـر بگیـرم. معتقدم اگر عدالتی در کارمان نباشـد 
بـدی آن بـه خودمـان برمی گـردد. البتـه هیـچ آدمی از 
اشـتباه مبـرا نیسـت؛ امـا مـن همیشـه تـلاش می کنم 
ضریـب اشـتباهاتم را به عنوان یک انسـان پایین بیاورم 
و تـا جایـی کـه می توانـم بر اسـاس عدالت رفتـار کنم. 
او درباره وعده اسـبقیان، معـاون ورزش قهرمانی وزارت 
ورزش کـه گفتـه بـود درصورتی کـه تـا پایـان سـال 
گذشـته بـرای کاراتـه ایـران خانـه کاراته ایجاد نشـود، 
اسـتعفا می کند، خاطرنشـان کرد: کاراته همیشـه سـهم 
بسـیار بزرگـی را در بازی هـای آسـیایی و کشـورهای 
اسـلامی داشـته و در یـک دوره المپیک نیز که شـانس 

حضـور داشـت به مـدال طـلای المپیک رسـید. 
حداقـل حـق کاراتـه ایـن اسـت کـه یـک خانـه برای 
خـودش داشـته باشـد تـا بـا فراغ بـال ملی پوشـان خود 
را آمـاده مسـابقات کنـد. از سـوی دیگـر کاراته شـانس 
حضـور در المپیـک را دارد و می توانیـم بـا تهیه امکانات 
مـورد نیـاز باعث شـویم کاراتـه در بازی های آسـیایی و 

المپیـک بـه موفقیـت بیش تـری دسـت یابد. 
او در پایـان گفـت: بااین وجود فعلًا خبـری از ایجاد خانه 
کاراتـه نیسـت هـر چنـد کـه در گیـرودار ایـن موضوع 
هسـتیم. کاراتـه باوجـود موفقیت های زیادی که داشـته 

شایسـته توجه بیش تر اسـت.

ÁفعلاÁًازÁخانهÁکاراتهÁخبریÁنیست

ÁساختÁبرایÁبودجهÁبرآوردÁ
کمپÁتیمÁملیÁهندبال

 رئیس فدراسـیون هندبال در مراسـم کلنگ زنی کمپ 
تیـم هـای ملی این رشـته گفـت: ما برای سـاخت این 
مجموعـه بـرآوردی معـادل ۱۰۰ میلیارد تومـان اعلام 

نیـاز کرده ایم.
 بـه گـزارش مهر، مراسـم کلنگ کمپ تیـم های ملی 
هندبـال ایـران با حضور مناف هاشـمی معاون توسـعه 
مدیریـت و منابـع وزارت ورزش و ثابت قـدم مدیرعامل 
شـرکت توسـعه و نگهـداری اماکـن ورزشـی در کنـار 

سـالن شـهید سـلیمانی هندبال تهران زده شد. 
علیرضـا پاکـدل رئیـس فدراسـیون هندبـال در ایـن 
مراسـم بـا بیان اینکـه این کمپ آماده سـازی تیم های 
ملـی را بنا داریم به عنوان مرکز توسـعه هندبال کشـور 
راه انـدازی کنیـم گفـت: این مرکـز در مسـاحت ۱۵۰۰ 
متـر و بـا زیربنـای تقریبی ۲۵۰۰ متر سـاخته اسـتارت 
زده می شـود. مدت زمـان تقریبـی سـاخت آن هـم ۳۶ 
مـاه خواهـد بود. او ادامـه داد: این مرکـز در چند بخش 
اقامتـی شـامل سـوئیت های اقامتـی طراحـی و بـرای 
اسـتفاده ورزشـکاران و قهرمانـان سـاخته می شـود. ما 
در حـال حاضـر ۱۰ تیم ملی آقا و خانـم در بخش های 
سـالنی و سـاحلی داریم شـاید بشـود گفت هیچ رشـته 
ورزشـی در ایـران ایـن تعـداد تیـم ملـی و ورزشـکار 
ملی پـوش را بـه طـور همزمـان پوشـش نمی دهـد. ما 
در برخـی زمان هـا هشـت تیـم ملـی را در اردو داریـم. 
رئیس فدراسـیون هندبال کشـورمان خاطرنشـان کرد: 
بـا مشـکلاتی که در اسـتا هـا داریم آنهـا نمی توانند در 
بخـش برگـزاری ایـن تعـداد اردو به ما کمـک کنند و 

ایـن فشـار روی ما هسـت.
 او تصریـح کـرد: خوابـگاه قدیمـی داریم همـان بنایی 
کـه آقـای رحیمی آن را سـاخته اسـت کـه جـا دارد از 
ایشـان بابت سـاخت این خوابگاه و سـالن تقدیر کنیم. 
ایـن خوابـگاه ۵ اتاق دارد کـه برای برگـزاری اردوهای 
تیـم ملـی کافی نیسـت. از مدتـی پیش کار بازسـازی 
و توسـعه آن را شـروع کرده ایـم تـا ایـن بخـش را بـه 
۱۲ سـوئیت ارتقـا دهیـم تا فعلًا مشـکل ما حل شـود. 
پاکـدل تأکیـد کـرد: اگـر ایـن کمـپ تیـم هـای ملی 
احداث نشـود مسـیر توسـعه هندبال متوقف می شـود. 
مـا بـرای برپایـی و تـدارکات تیـم هـای ملـی بـرای 
حضـور در مسـابقات قهرمانی آسـیا و جهان و اسـکان 
ورزشـکاران مانده ایـم. او در ادامـه بـه تجهیـزات ایـن 
مرکـز هم اشـاره کرد و گفت: این مرکـز دارای خدمات 
اسـکان شامل سوئیت، سالن جلسـات، سالن بدنسازی، 
سـالن تفریحـی، گیم نت، رسـتوران، آشـپزخانه، مرکز 
پزشـکی، اتـاق فیزیوتراپـی و ماسـاژ خواهد بـود. او در 
پایـان گفـت: ما برای سـاخت این مرکز بـه کمک نیاز 
داریـم. برآورد ما این اسـت که سـاخت ایـن مرکز ۱۰۰ 
میلیـارد تومـان نیـاز داریـم تـا ایـن پـروژه را بـه پایان 

برسانیم.

ÁفوتبالÁفدراسیونÁراهکارÁ
ÁداورانÁازÁنکردنÁاستفادهÁبرای

تکراری
 ۳۲ داور و کمـک داور از دیـروز آمـوزش ––– را آغـاز 
کردنـد تـا تعـداد داوران دارای مـدرک ایـن سیسـتم 

یابد. افزایـش 
 بـه گـزارش فـارس، رئیـس دپارتمـان داوری دربـاره 
برگـزاری کلاس آمـوزش کمـک داور ویدئویـی، اظهار 
داشـت: ایـن کلاس از صبـح شـنبه در هتـل آکادمـی 
مرکـز ملـی فوتبـال بـا حضـور ۳۲ داور و کمـک داور 
آقـا و خانم آغاز شـد. او افـزود: در کنار آمـوزش داوران 
و کمـک داوران، تکنسـین ها، اپراتورهـا و... هـم بـه ما 
اضافـه شـدند. مـدرس دوره تامر دوری مصری اسـت. 
ایـن مدرس فیفا پارسـال هم در کلاس های آموزشـی 
––– بـه ایـران آمد و یکی از بهترین مدرسـانی اسـت 
کـه در منطقـه وجـود دارد. رئیـس دپارتمـان داوری 
اضافـه کـرد: کلاس تئـوری مـا در آمفی تئاتـر و اتـاق 
سـیمولاتور هتـل آکادمی برگزار می شـود. پایه آموزش 
عملـی و تئـوری خـود را آغـاز کردیـم و دوره اولیـه تا 
مثـل سـال های  آن  از  پـس  دارد.  ادامـه  چهارشـنبه 
گذشـته عزیـزان گروه بنـدی می شـوند و آمـوزش خود 
را پیگیـری می کننـد. در هفته هـای اخیـر کمیتـه و 
دپارتمان داوران فدراسـیون فوتبـال به دلیل محدودیت 
داوران دارای مـدرک ––– در برخـی هفته هـای لیگ 
برتـر از داوران هـم در اتـاق ––– و هـم درون زمیـن 
اسـتفاده کـرده کـه انتقاداتی را بـه همراه داشـت. حال 
فدراسـیون درصـدد اسـت بـا آمـوزش ایـن ۳۲ داور از 
آن هـا نیـز در امـر قضـاوت بـا ––– اسـتفاده کـرده و 

داوران بیشـتری را در ایـن زمینـه در اختیـار بگیرد.

ÁجایگاهÁدرÁآبادیÁنجفÁنونهالÁ
ÁشمشیربازیÁمسابقاتÁسوم

کشور
 نونهال نجف آبادی در مسـابقات شمشـیربازی کشـور 

سـوم شد.
 بـه گزارش صداوسـیما، منصور سـالدورگر از نجف آباد 
در مسـابقات شمشـیربازی نونهالان کمتر از ۱۱ سـال 
کشـور در اسـلحه فلوره به مقام سـوم دسـت یافت. این 
رقابت هـا کـه از ۲۸ تـا ۳۰ فروردین ۱۴۰۴ برگزار شـد، 
در بخـش فلـوره، مهرشـاد نکوخویی از همـدان عنوان 
قهرمانی را کسـب کرد و پارسـا سـهرابی از کرمانشـاه 
بـه مقـام دوم رسـید. همچنیـن منصـور سـالدورگر به 
همـراه پارسـا عشـری از همـدان بـه طـور بر سـکوی 

سـوم ایستادند.

    منهای فوتبال خارج از گود 

را در  پاتریـس کارتـرون   نقـش ویـژه 
مقابـل  سـپاهان  بـر صفـر  دو  برتـری 
پرسـپولیس نبایـد نادیـده گرفـت. ایـن 
مربی فرانسـوی بـرای بازی جمعه شـب 
در ورزشـگاه آزادی تاکتیـم خاصـی بـه 
کار گرفتـه بـود. او بـرای ایـن بـازی بـا 
اسـتفاده از حنانـوف، دانشـگر و گـودرزی تیـم خـود را به 
میـدان فرسـتاده و دفـاع سـه نفره را انتخـاب کـرده بـود. 
پیش ازایـن در چنـد مسـابقه سـپاهان بـا ایـن ترکیـب به 
زمیـن آمد کـه ثمربخش هم بـود و آن ها عملکـرد خوبی 
در زمین داشـتند. بازی با فولاد خوزسـتان بهترین نمایش 
ایـن تیـم بـا ایـن سیسـتم بـود و در آن مسـابقه باتوجه به 
حضـور حسـین گـودرزی در سـمت چـپ دفـاع سـه نفره 
میـلاد زکی پـور آزادانـه در حمـلات حضور داشـت و مانند 

یـک وینگـر مـدام در محوطـه فـولاد دیده شـد.
 سـپاهان با این ترکیب اسـتحکام بیشـتری در خط دفاعی 
ایجـاد کـرده و روی سـرعت کاوه رضایـی و محمدمهدی 
محبـی حسـاب ویـژه ای بـاز کـرد تـا بـا اسـتفاده از ضـد 
حمـلات و فضـای ایجـاد شـده در زمیـن پرسـپولیس به 

سـمت دروازه ایـن تیم حملـه کند. 

نزدیـک  لیـگ  پایانـی  روزهـای  بـه  هرچـه  به هرحـال 
فضـای  تیم هـا  می شـود،  کوچـک  دروازه هـا  می شـویم 
کمتـری بـه هـم می دهنـد و طبیعتـاً گل هـای کمتـر اما 

می شـود.  ردوبـدل  سرنوشت سـازی 
پرسـپولیس  بـازی حسـاس  در  موضوعـات  ایـن  تمـام 
و سـپاهان دوبرابـر شـد و تیمـی کـه از کمتریـن فضـا و 
موقعیـت بیشـتری اسـتفاده را ببرد برنده مسـابقه می شـد 
و در ایـن مـدل مسـابقات اسـتفاده از ضربـات آزاد و کرنر 
یکـی از راه هـای موفقیت بود. کاری که سـپاهان در چهار 

پیـروزی اخیـر به خوبـی انجـام داد. 
در ایـن مسـابقات محمدمهـدی محبـی، محمد دانشـگر، 
امیـن حزبـاوی، اسـتیون انزونـزی و میلاد زکی پـور روی 
ریبانـد ضربـه سـر انزونـزی دروازه پرسـپولیس را روی 
ارسـال ها بـاز کردنـد و توانسـتند پیروزی هـای مهمـی 
نقطـه  از  هـم  جمعه شـب  مسـابقه  در  و  کننـد  کسـب 

آسـیب پذیر پرسـپولیس اسـتفاده کردنـد.
 یکـی از تاکتیک هـای کارتـرون در این مسـابقه اسـتفاده 
از ضربـات آزاد بـود و باتوجه بـه توانایی هایـی بازیکنـان 
طلایی پـوش محمد محبـی در همان دومیـن دقیقه بازی 
دروازه گنـدوز را بـاز کـرد. گلـی کـه شـیرازه میزبـان را از 

هـم پاشـید و زمینه سـاز برتـری دو بر صفر سـپاهان شـد. 
بـا ایـن پیروزی پاتریـس کارترون در بیسـتمین حضورش 
روی نیمکـت سـپاهان بـه یـک بـرد مهـم دسـت یافت و 

نشـان داد لایـق احتـرام و اعتمـاد بیش تری اسـت.
 او تـا بـه اینجـا علی رغـم مصاف بـا تیم هـای قدرتمندی 
چون تراکتور، پرسـپولیس )چهار مرتبه(، اسـتقلال و فولاد 
در هیـچ مسـابقه ای بازنده نبـوده و نتایج اکثـرا قابل قبولی 

را به ارمغان آورده اسـت. 
البتـه ۸ تسـاوی به جامانـده در شـرایطی حاصـل شـده 
کـه بعضـی از آن هـا دور از انتظـار بـود و باعـث شـد در 
برهه هایی نسـبت به این سـرمربی ۵۴سـاله انتقاداتی وارد 
شـود؛ امـا حـالا پـس از ثبـت دومیـن پیـروزی متوالی در 
حسـاس ترین برهـه ممکـن، ورق برای پاتریس برگشـت. 
سـپاهان از همـان دقیقـه نخسـت برای ایـن دیـدار آماده 

بـود و برنامه داشـت.
پاتریـس کارتـرون دوباره از نقطه ضعف بزرگ پرسـپولیس 
بهـره بـرد و از روی ضربات ایسـتگاهی به گل دسـت پیدا 
کـرد. مرد فرانسـوی در ادامه به فشـارآوردن روی مدافعان 
و هافبک هـای تیـم میزبـان اصـرار ورزیـد و بـا نمایـش 
خـوب شـاگردانش به آن ها اجازه نـداد خلق موقعیت کنند. 

سـپاهان تقریبـاً هیـچ موقعیت جـدی ای تا پایان مسـابقه 
نصیـب حریـف خود نکـرد و آن هـا را به بهترین شـکل از 

دروازه اش دورنگه داشـت. 
کارتـرون، خـلاف همتـای خـود کاملًا بـرای پیـروزی در 
ایـن دوئـل ۶ امتیـازی برنامه ریزی کـرده بود و سـزاوارانه 
بـه حقـش رسـید. سـپاهان پـس از پنـج تسـاوی بیـرون 
از خانـه، موفـق شـد بـردی مهـم را در تهـران بـه ارمغان 
بیـاورد. طلایی پوشـان پـس از شکسـت دادن چادرملـو در 
یـزد، نتوانسـتند هیچ یـک از میزبانـان خـود را از پیش رو 
بردارنـد و مقابـل شـمس آذر، ملـوان، تراکتـور، نسـاجی و 

آلومینیـوم بـا یک امتیـاز از میـدان خارج شـدند. 
بااین وجـود طلسـم مذکور پس از مدت ها در هم شکسـت 
و نماینـده طلایی پـوش اصفهانـی با سـه امتیـاز از تهران 
خـارج شـد. یکـی از مهم تریـن مشـکلات سـپاهان در 
نیم فصـل دوم ایـن بـود کـه آن هـا بارهـا بـرد خـود را از 
دسـت دادنـد و با دریافت گل، ۳ امتیازشـان تبدیل به یک 

امتیاز شـد.
 تیـم تحـت هدایـت پاتریـس کارتـرون برابر شـمس آذر، 
ملوان، اسـتقلال خوزسـتان، نسـاجی و آلومینیـوم با چنین 
بحرانـی مواجـه شـد و امتیازهـای فراوانـی را به هـدر داد. 
بااین وجـود در جدال با پرسـپولیس دیگر شـاهد تکرار این 
کابـوس بـرای سـپاهانی ها نبودیـم و ایـن تیـم نه تنهـا از 
اندوختـه ابتـدای بـازی اش محافظـت کرد، بلکه توانسـت 
اختـلاف را ۲ برابـر کنـد و گامـی بلنـد به سـوی بـردی 
مهـم بـردارد. همان طـور کـه کارتـال بـا باخـت در ایـن 
مسـابقه، تردیدهـا را دربـاره توانایی فنی اش بـرای هدایت 
پرسـپولیس افزایـش داد، پاتریس کارترون مسـیر دیگری 
را پیمـود و اثبـات کـرد می تواند فـارغ از قهرمانـی یا عدم 
قهرمانـی در ایـن فصـل، گزینـه مناسـبی بـرای ادامـه 

همـکاری بـا فاتـح پنـج دوره لیگ برتـر ایران باشـد.
 او مربـی چیره دسـتی نشـان داده کـه در بـازی بـا تیـم 
هـای بـزرگ باتکیه بـر دانـش فنـی کـه از آن برخـوردار 
اسـت تیمـش را به گونـه ای آرایـش می دهد کـه در همان 
۱۵ دقیقـه ابتدایـی حریـف را ضربه فنـی کننـد. کاری که 
سـپاهانی ها مقابل پرسـپولیس با پرس شـدید دقایق اولیه 

به خوبـی انجـام دادند.


